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Op 13 maart jl. heeft u ons een mail gestuurd met vragen over ’t Maandhoes in Gasselte. In deze 

brief leest u onze antwoorden. 

 

1. Is het u bekend dat de ruimten voor kortdurend verblijf van patiënten in ’t Maandhoes al een 

paar jaar leeg staan? 

We zijn in kennis gesteld dat de ruimten een paar jaar geleden leeg kwamen te staan, we 

wisten niet dat dit nog steeds zo is. 

 

2. Wat is de reden of wat zijn de redenen dat deze ruimten in ’t Maandhoes niet worden 

gebruikt? 

Zoals u zelf al aangaf en door Icare bevestigd, is dat de ruimten niet meer voldoen aan de 

huidige kwaliteitseisen voor kortdurend verblijf.  

 

3. Bent u met ons van mening dat kortdurend verblijf van patiënten voor de bewoners van ’t 

Maandhoes en de inwoners van Gasselte en omgeving een belangrijke voorziening is? 

Eerstelijnsverblijf is een verantwoordelijkheid van de zorgverzekeraar, waar wij geen directe 

invloed op hebben. Wij vinden het wel belangrijk dat onze inwoners goede (na-) zorg 

ontvangen, het liefst zo dichtbij mogelijk. Aangezien er veel ontwikkelingen zijn op het terrein 

van welzijn en zorg, gaat wethouder ten Brink binnenkort in gesprek met de aanbieders van 

verpleeghuiszorg in onze gemeente, om te horen wat de ontwikkelingen zijn en hoe we er 

samen voor kunnen zorgen dat zorg en welzijn gewaarborgd blijven voor onze inwoners. Dit 

onderwerp zal dan ook aan de orde komen. 

 

4. Bent u bereid om met huurder Icare en (zo nodig) eigenaar De Volmacht in gesprek te gaan 

over de geschetste situatie? Zo nee, waarom niet? 

Zoals bij antwoord 3 aangegeven, gaan we binnenkort in gesprek met zorgaanbieders, 

waaronder Icare. Daarnaast vinden er regelmatig gesprekken plaats met de 

woningcorporaties, in het kader van de prestatieafspraken. We zullen dit onderwerp dan ook 

met De Volmacht bespreken.  

http://www.aaenhunze.nl/


5. Bent u met ons van mening dat in dat gesprek ook andere mogelijke opties, b.v. (tijdelijke) 

reguliere huisvesting van woningzoekenden ter sprake moet komen, mocht kortdurend 

zorgverblijf om wat voor redenen dan ook onmogelijk zijn? 

We zullen dit in onze gesprekken met zorgaanbieder Icare en De Volmacht meenemen.  

 

We verwachten u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet,  
  
Namens het college van de 
gemeente Aa en Hunze, 

 

  
  
  
  
de heer R.L.H. Schoonderbeek de heer A.W. Hiemstra 
secretaris  burgemeester 

 


